

## Homework for Level Two

Date due : 13/10/2024

الواجب البيتي للمستوى الثاني

تاريخ التسليم: 2024/10/13

### اللغة العربية (Arabic Language)

- مراجعة أشكال الحرف ( ص ) على الصفحة 28 من كتابي 2 والتمرين على كتابته للتأكد من إتباع الخطوات الصحيحة عند رسمه.
- مراجعة استخدام الحركات وحروف المد الطويل مع الحرف ( ص ) والتمرين على كتابته لغرض التأكد من الإستيعاب.
- حل التمارين أدناه والملصقة أيضاً في دفتر الواجب البيتي لإغناء التعلم.
- Revise the patterns of letter (S'aad) on P.28 from my Book1 and practice writing them to verify clear understanding of the correct steps when drawing the letter.
- Revise the short and long vowels and practice writing them with letter (S'aad) to verify understanding.
- Do the exercises below which are also attached in your homework book.
- كتابة الكلمات أدناه والملصقة أيضاً في دفتر الواجب البيتي 5 مرات مع حفظ وكتابة معانيها باللغة الإنكليزية لغرض التحضير للإملاء داخل الفصل.
- Practice writing the words shown above which are also attached in your homework book 5 times in preparation for the spelling test in the classroom.

صَحْرَاءُ .....	يَصُوبُ .....	صَادًا .....
--------------------	------------------	-----------------

Long vowels		Short vowels		صاد (ص)
..... = صَارَ	صَا	..... = صَوَّرَ	صَ	
..... = صِيَّاحٌ	صِي	..... = صِرَ	صِ	
..... = صَوْرَةٌ	صَو	..... = صُنَّ	صُ	

التمرين الأول: أكملوا الكلمات التالية بالحرف الناقص مستعيناً بالصور مع إعطاء المعاني باللغة الإنكليزية تحتها:

**Exercise 1:** Complete the following words with the missing letter using the photos to help and write the meaning in English under each one of them:

		
خور....	ياد...	بار...
.....	.....	.....
		
صار...خ	ص...اخ	وص...
.....	.....	.....

التمرين الثاني: اربطوا الحروف التالية لتشكيل كلمات كما في المثال مع ذكر معاني الكلمات:

**Exercise 2:** Join the letters below to make words as shown in the example giving the meaning of each word:

**Meanings:**

Meteorology

إ + ر + ص = إرصاد

.....

صُن + ر + صُن = ر

.....

ح + ص + ا + رُ =

.....

ص + ب + ا =

.....

ص + ا + ب =

.....

ر + ص + ي + ن =

التمرين الثالث: حَلِّلوا الكلمات التالية إلى حروفها مع ذكر معنى كل كلمة كما في المثال:

**Exercise 3:** Analyse the following words into their letters giving their meaning as shown in the example:

بَصْرٌ	صَارَ	صَرَّاحَةٌ	رَصَدَ	صُبْحٌ
				ص ب ح
				Morning

يمكنكم مشاهدة فيديوهات مع شرح مفصل لكافة أشكال الحروف العربية من على موقع المدرسة على الرابط التالي.

<http://www.babylonacademy.org/main/index.php/en/support/students-support/arabic-alphabets-main-menu?id=129>

Videos for all patterns of all Arabic letters and detailed explanation can be found on our school website at the link above.